
Beste mede wereldbewoners/ ouders/ grootouders/ mens die deze wereld aan het hart 
gaat,

 

Graag wil ik u nog mijn enorme bezorgdheid laten weten omtrent het uitrollen van 5 G.

 

Afgelopen woensdag was ik bij een lezing van emeritus hoogleraar biochemie Dr Martin 
Pall en mijn ongerustheid is door het dak gegaan!

Deze wetenschapper denkt dat de wereldbevolking door introductie van 5G (en misschien 
zelfs al met de huidige 4G) op zou houden te bestaan.

 Bij muizen die zich reproduceren in 30 dagen is het reeds zo dat die onder de 
huidige antennes in 100 dagen maar 2 nesten krijgen en daarna niks meer!! De populatie 
crasht! En uit de situatie gehaald zijn ze nog steeds onvruchtbaar. (onderzoek Magras en 
Xenos)
Wat zou dit voor mensen kunnen betekenen? 

Reeds nu (zonder 5G) is in landen waar technologie een vlucht heeft genomen de 
mannelijke vruchtbaarheid met zeker 50% gedaald!!

In Zwitserland is uit onderzoek van dit jaar door Raban et al bewezen dat al 65% van de 
mannen daar onvruchtbaar is!!
Trouwens ook voor Finland en Denemarken zijn er studies die de val van de mannelijke 
vruchtbaarheid laten zien.

 Een ander experiment, op ratten toonde aan dat op jonge leeftijd aan EMF bloot 
gesteld worden, leidt tot dementie (hoe langer, hoe vroeger dement) Dit is toch 
alarmerend! Hoe zou het bij mensen zijn? Is er nu al niet veel meer dementie dan er 
vroeger was? 

 Verder zijn er verschillende redenen waarom vooral onze kinderen heel gevoelig 
zijn voor straling!! Wie neemt de verantwoording? 

 

De risico’s zijn dus:

 Verminderde vruchtbaarheid 

 Neurologische en neuropsychiatrische effecten 

 Effecten op het hart, zoals ritmestoornissen en hartfalen 

 Geprogrammeerde celdood 

 DNA schade 

 Schade door vrije radicalen 

 Hormonale effecten 

 



Bijna alles hier genoemd wordt veroorzaakt doordat:

straling de calcium kanalen van de celwand open zet, waardoor er enorm veel calcium de 
cel in stroomt.

Dit effect is uitgebreid in onderzoeken  beschreven en wordt niet in de veiligheidsnorm 
mee genomen.

Dit zou echt niet moeten kunnen!

Er blijkt namelijk uit dat het heel erg gevaarlijk is.

 

Bovengenoemd effect wordt niet mee genomen in de ICNIRP normen waaraan 5G zou 
voldoen.

Deze gaan slechts over thermische effecten van straling.

Daarnaast wordt er gerekend met een gemiddelde over 6 minuten van de puls en de 
pieken zijn echt véél hoger, dus gevaarlijker.

 

Zou het niet heel logisch zijn om eerst eens verder onderzoek te doen naar de biologische 
effecten van 5G?

VOLGENS DE NEURENBERG CODE MOGEN ER ZONDER ONZE UITDRUKKELIJKE 
TOESTEMMING 

GEEN EXPERIMENTEN OP ONS WORDEN UITGEVOERD

Ik geef geen toestemming hier voor!!

 

Hoe kunnen we zo met ons laten experimenteren, door 5G toe te staan en dus het risico te 
lopen op al die hiervoor genoemde gevolgen.

Vooral de intense puls van 5G is wat het zo gevaarlijk maakt.

 

Mij verontrust dit ten diepste! 

Zouden we deze wetenschappelijke verhalen, waar Dr Martin Pall dus zijn enorme 
bezorgdheid over uit spreekt, omdat hij verwacht dat de reproductiviteit van de mens gaat 
crashen, niet serieus moeten nemen.

En anders is het wel zo dat dementie steeds vroeger op zal gaan treden. Er veel mensen 
met hartfalen zullen komen etc etc…

 

Ooit hoop ik nog eens oma te worden! 
Maar met 5G zou het zo maar kunnen zijn dat het hier ophoudt na deze of de volgende 
generatie.



En dit geldt natuurlijk niet alleen voor mensen, ook dieren en planten ondervinden de 
gevolgen.

 

Dit kunnen we toch niet laten gebeuren?

Het uitrollen van 5G is net zo’n dreiging voor de mensheid als de dreiging van nucleaire 
uitroeiing 

 

 


